



Wooden Mobile Holder for Baby Crib

The wooden mobile holder is designed for securely attaching baby mobiles or music mechanisms to a crib. It is mounted on the side of the crib bars and allows mobiles to be positioned safely above the sleeping area.

The holder consists of two flat wooden elements connected by a screw. The lower part has a straight profile, while the upper part is shaped as a soft semicircle. When assembled, the two parts form a smooth, gently curved structure.

Thoughtful Construction & Space-Saving Design:

The two elements are connected using a large hand screw that can be tightened without tools. This design allows the holder to be separated into two parts for compact storage or transport.

At the lower end, an integrated clamping section with a hand screw is used to fix the holder between two crib bars. The clamping mechanism provides a stable attachment without drilling or additional tools.

The holder is made from birch plywood and finished in a neutral beige tone. The SindiBaba® logo is applied to the lower clamping cover.

Instructions for Use:

- Wipe down crib slats or bars before attaching the crib arm.
- Ensure the holder is securely fastened and stable before hanging any mobile.
- Cleaning: Wipe with a dry or slightly damp cloth only. Do not use harsh detergents.



WARNING:

IMPORTANT SAFETY INFORMATION & WARNINGS:

- THIS PRODUCT IS NOT A TOY! Do not allow children to play with it.
- WARNING! To prevent possible injury by entanglement, remove this holder and mobile when the child starts trying to get up on its hands and knees in a crawling position.
- WARNING! Small parts prior to assembly present a choking hazard. Keep un-assembled parts out of reach of children.
- Adult assembly required! Assemble away from children.
- Always attach securely inside or to the side of the crib, out of reach of the baby.
- Inspect before each use. Discard and replace immediately at the first sign of weakness, wear, or damage.
- For indoor use only

Please retain all product information and packaging for future reference!



Holz-Mobile-Halterung für Babybett

Die hölzerne Mobile-Halterung dient der sicheren Befestigung von Baby-Mobiles oder Spieluhren am Kinderbett. Sie wird an den Gitterstäben montiert und ermöglicht die Platzierung des Mobiles über dem Schlafbereich.

Die Halterung besteht aus zwei flachen Holzelementen, die durch eine Schraube verbunden werden. Der untere Teil verläuft gerade, während der obere Teil als sanfter Halbkreis geformt ist. Im montierten Zustand bilden beide Teile eine geschwungene Struktur.

Durchdachte Konstruktion & Platzsparendes Design:

Die beiden Elemente werden mit einer großen Handschraube verbunden, die ohne Werkzeug angezogen werden kann. Dadurch lässt sich die Halterung für eine kompakte Aufbewahrung oder den Transport einfach zerlegen.

Am unteren Ende dient eine integrierte Klemmvorrichtung mit Handschraube zur Fixierung zwischen zwei Gitterstäben. Der Klemmmechanismus sorgt für stabilen Halt ohne Bohren.

Die Halterung besteht aus Birkenस्पerrholz in neutralem Beige. Das SindiBaba® Logo befindet sich auf der unteren Klemmabdeckung.

Gebrauchsanweisung:

- Wischen Sie die Gitterstäbe des Bettes vor der Befestigung gründlich ab.
- Stellen Sie sicher, dass die Halterung fest sitzt, bevor Sie ein Mobile aufhängen.
- Reinigung: Nur mit einem trockenen oder leicht feuchten Tuch abwischen.



ACHTUNG:

WICHTIGE SICHERHEITS- UND WARNHINWEISE:

- DIESES PRODUKT IST KEIN SPIELZEUG! Lassen Sie Kinder nicht damit spielen.
- ACHTUNG! Um mögliche Verletzungen durch Verwickeln zu verhindern, ist diese Halterung samt Mobile zu entfernen, wenn das Kind beginnt, auf allen Vieren zu krabbeln.
- ACHTUNG! Kleinteile vor der Montage können eine Erstickungsgefahr darstellen. Unmontierte Teile von Kindern fernhalten.
- Montage nur durch Erwachsene! Außerhalb der Reichweite von Kindern montieren.
- Stets sicher an den Gitterstäben befestigen, außerhalb der Reichweite des Babys.
- Vor jedem Gebrauch überprüfen. Bei ersten Anzeichen von Beschädigung oder Verschleiß sofort entsorgen.
- Nur für den Innenbereich geeignet.

Bitte bewahren Sie alle Produktinformationen für spätere Rückfragen auf!